
Mødereferat bestyrelsesmøde
Fredag, d. 2020.11.27 – kl. 08:30

Til stede: Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen, Eva Høymark og Susanne 
Hansen

Mødested: Klubhuset

Referent: Susanne Hansen

Punkt: Emne:

1. Siden sidst

2. Træningsforslag til trænere og A/E hunde.
Forslaget går ud på, at klikkertrænere og A/E klikkerhunde skal have en fællestræningsaften en 
gang om ugen. Der skal bookes en ekstern træner til at komme nogle gange i løbet af 1. halvåret. 
Bestyrelsen godkender forslaget, dog med en egenbetaling for den eksterne træning for 
deltagerne.
Lydigheds-og agilityholdene bliver tilbudt noget lignende.

3. Ny træning for lydighedsholdene
TA og lydighedstrænere har sammen lavet en ide til en ny træningsmodel for lydighedsholdene.
Alle hold træner samme dag.
Bestyrelsen synes godt om, dog har en bekymring omkring forsamlingsforbuddet

4.  Webmaster adresse
Johnny tjekker

5. Hjemmesiden
HH efterlyser noget sparring omkring hjemmesiden. Eva tilbyder at hjælpe.

6. Afbud på hold.
Vores trænere har problem med hundeførere, der ikke melder afbud til træningen.
Der vil blive oplyst på hjemmesiden, at hvis man udeblevet uden afbud 3 gange, kan man risikere at 
pladsen går til næste på ventelisten.
Trænergruppen vil blive informeret til næste trænermøde.

7. Generalforsamling den 25/1 2021.
Lokale i Hornslet-hallen er bestilt.
HH indkalder til generalforsamling.
Stigning i kontingent til kr. 1350,- vedtaget i bestyrelsen.
Hvalpehold stiger til kr. 1100,- , vedtaget i bestyrelsen

8. Dansk-Svensk gårdhund.
HH har fået en henvendelse fra en kommende hundeejer, om at komme og se en Dansk-Svensk 
gårdhund in action. Han har skrevet til vedkommende, at hun er velkommen til at skrive og spørge 
på klubbens FB-gruppe

9. Tilføjelse til vedtægter omkring hæftelse ved lån.
Bestyrelsen vil have tilføjet i vedtægterne, at de og medlemmerne ikke hæfter ved lån til evt. hal.
Eva sender link til formulering.
Sættes som forslag fra bestyrelsen til GF

10. Mærkedage og gaver.
Der gives gaver for kr. 100-150,- for færdiggjort Dch uddannelser og jubilæum for aktive trænere
i Kaløvig regi. Eva laver en liste omkring jubilæum’er

11. Aspiranter.
Mette informerede bestyrelsen om situationen omkring aspiranter. TA tager hånd om kommende 



aspiranter. 

12. Etiske regler.
Eva har udarbejdet forslag til nye etiske regler, som er blevet godtaget af bestyrelsen, Disse 
bliver lagt på hjemmesiden.

13. EVT.
Susanne ligger GF ind i kalenderen

14. Næste møde
Fredag den 8/1 kl 8:30


